



EMPLOYMENT OPPORTUNITY

DIRECTOR OF COMMUNITY DEVELOPMENT (BILINGUAL)

DESCRIPTION

AIDS New Brunswick/SIDA Nouveau-Brunswick Inc. is seeking a Director of Community Development to fill a full time position in Fredericton, New Brunswick.

The Director of Community Development (DCD) oversees the coordination and administration of all aspects of the community development programs, including support for the PLHIV community, planning, organization, leadership, and oversight of program activities. The DCD is responsible for the overall management, resource development, volunteer training and supervision and evaluation of the Agency's community development programs under the expanded mandate of AIDS New Brunswick and the integration of HIV, hepatitis C and other sexually transmitted and blood borne infections.

QUALIFICATIONS

- Post-secondary education in Social Sciences or related field
- 1-3 years experience in community development
- Or a combination of experience and education

SKILL SET

- Knowledge of customer service
- Commitment to learning
- Effective communication in both official languages
- Flexibility
- Initiative
- Intermediate knowledge of HIV, hepatitis C and other sexually transmitted and blood borne infections
- Intermediate knowledge of the philosophy of harm reduction
- Creativity / Innovation:
- Work effectively with others
- Troubleshooting

COMPUTER SKILLS

- Cloud applications
- Databases
- Spreadsheets
- Email and Internet
- Social Media (Facebook, Twitter, content management website)
- Shared calendar



EXPERIENCE

- Experience working in collaboration
- Sensitivity to the impact on society of the issues related to poverty, indigenous and multi-cultural experiences, sexuality and gender identity, substance use and health (the social determinants of health).
- Working knowledge of relevant community resources
- Knowledge of screening and treatment options for HIV, hepatitis C and other sexually transmitted and blood borne infections
- Experience in the non-profit sector
- Experience in an office environment
- Verbal and written competencies in both official languages is essential

HOW TO APPLY

Please send by email, (no phone calls please), a CV with a covering letter relevant to the position offered and demonstrating competency in both official languages to Stephen Alexander, Executive Director at jobs@aidsnb.com. Applications will be accepted until 4:30pm Friday, October 3th, 2014. Only those candidates chosen for an interview will be contacted.

People living with HIV and/or HCV and possessing the required skill sets are strongly encouraged to apply.



OFFRE D'EMPLOI

DIRECTEUR DU DÉVELOPPEMENT COMMUNAUTAIRE (BILINGUE)

DESCRIPTION

AIDS New Brunswick / SIDA Nouveau-Brunswick Inc. est à la recherche d'un Directeur du développement communautaire pour combler un poste à temps plein, à Fredericton, au Nouveau-Brunswick.

Le directeur du développement communautaire (DCD) supervise la coordination et l'administration de tous les aspects des programmes de développement communautaire, y compris le soutien de la communauté PVVIH, la planification, l'organisation, le leadership, et de la supervision des activités du programme. Le DCD est responsable de la gestion globale, le développement des ressources, la formation des bénévoles et de la supervision et de l'évaluation des programmes de développement communautaire de l'agence selon le mandat élargi de SIDA Nouveau-Brunswick et l'intégration du VIH, de l'hépatite C, et d'autres infections transmissibles sexuellement et par le sang.

QUALIFICATIONS

- Études postsecondaires en sciences sociales ou dans un domaine connexe
- 1-3 ans d'expérience dans le développement communautaire
- Ou une combinaison d'expérience et de l'éducation

COMPÉTENCES ET SAVOIR-FAIRE

- Orientation de service à la clientèle
- Engagement à l'apprentissage
- Une communication efficace dans les deux langues officielles
- Flexibilité
- Initiative
- Connaissance intermédiaire du VIH, de l'hépatite C et d'autres infections transmissibles sexuellement et par le sang
- Connaissance intermédiaire de la philosophie de réduction des méfaits
- Créativité / Innovation:
- Collaborer efficacement avec les autres
- Résoudre les problèmes

COMPÉTENCES INFORMATIQUES

- Traitement de texte
- applications cloud



- Bases de données
- Feuilles de calcul
- Courriel et Internet
- Les médias sociaux (Facebook, Twitter, gestion de contenu de site web)
- Calendrier partagé

EXPÉRIENCE

- Expérience de travail en collaboration
- Sensibilité à l'impact dans la société des enjeux liées à la pauvreté, les expériences autochtones et multi-culturelles, la sexualité et l'identité sexuelle, la toxicomanie et de la santé (les déterminants sociaux de la santé).
- Connaissance pratique des ressources communautaires pertinentes
- Connaissance de dépistage et des options de traitement pour le VIH, l'hépatite C et autres infections transmissibles sexuellement et par le sang
- Expérience dans le secteur à but non lucratif
- Expérience dans un environnement de bureau
- Compétence écrite et verbale dans les deux langues officielles est essentielle

COMMENT FAIRE UNE DEMANDE

S'il vous plaît envoyer par courriel, (pas d'appels téléphoniques svp), un CV avec une lettre d'accompagnement pertinente au poste proposé et démontrant une compétence dans les deux langues officielles à Stephen Alexander, Directeur général à emploi@aidsnb.com. Les demandes seront acceptées jusqu'à 16h30, vendredi le 3 Octobre, 2014. Seuls les candidats retenus pour une entrevue seront contactés.

Les personnes vivant avec le VIH ou/et le VHC, et possédant les compétences requises, sont vivement encouragées à postuler